
 
 
 

 

 
 

 
Zápis ze společného XX. zasedání Rady a Výboru KS JMK 

konaného dne 19. 1. 2023 od 10,00 hodin v restauraci Na návsi, 
Říčany  

 
Přítomní:  
Výbor KS JMK: předseda – Ing. R. Novotný, jednatelka – Ing. D. Malá, ekonom – I. 
Drobiličová, L. Reidlinger, J. Hon 
Omluveni: Ing. J. Albrecht, A. Polášková, J. Procházka, K. Baštová  
 
Kontrolní komise: V. Vytrhlík, Ing. J. Bareš, omluven – J. Bayer 
 
Rada KS JMK:  
OO Blansko: I. Drobiličová, Mgr. M. Nečasová 
OO Brno: R. Valeš, Ing. J. Nocar 
OO Břeclav: V. Vytrhlík, P. Polách 
OO Hodonín: ..M. Vítek 
OO Vyškov: L. Kosová, J. Hon 
OO Znojmo: M. Kročil, A. Košarková 
    
Další přítomní: MVDr. V. Šimek, MVDr. V. Ráček, M. Skácelová, M. Uher, J. Ludvík 
                                                           
Program:  
1. Zahájení a schválení programu zasedání 
2. Stanovení zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu 
3. Zhodnocení výstavy MORAVIA Brno 2022, včetně RABBIT JUMPING   
     MORAVIA 2022  

- pokladní zpráva k výstavě 
- zpráva vedoucích krajských sekcí 
- zaslané připomínky k výstavě 
- diskuse k výstavě 

4. Plán práce na rok 2023 
5. Další podněty k činnosti KS JMK 
6. Příprava výročního zasedání KS JMK 
7.  Diskuse  
8.  Návrh na usnesení a závěr 
 
Body jednání: 
 
1. Zahájení a schválení programu zasedání – zasedání zahájil a řídil předseda KS JMK Ing. 
Radek Novotný.  
Následně vyzval ke schválení programu zasedání.    



Návrh na usnesení: Rada schvaluje program XX. zasedání Rady KS JMK. 
Hlasování: Pro 11           Proti:    0              Zdržel se: 0   Program byl schválen. 
   
2. Stanovení zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu - zapisovatelkou byla Radou schválena 
Ing. D. Malá (hlasování Pro 11). Za ověřovatele zápisu byli Radou zvoleni Ing. R. Novotný a 
Lenka Kosová (hlasování Pro 11). Usnesení bylo přijato. 
 
3. Zhodnocení výstavy MORAVIA Brno 2022 –  
- zhodnocení výstavy uvedl předseda KS JMK Ing. R. Novotný. Poděkoval dále za práci na 
výstavě všem, co se podíleli. 
 
a) pokladní zpráva k výstavě – zprávu přednesla ekonomka KS JMK I. Drobiličová 
Návrh na usnesení: Rada schvaluje pro pokrytí nákladů z výstavy MORAVIA 2022 převedení 
finančního základního kapitálu vloženého okresními organizacemi do fondu rezerv. 
Hlasování: Pro :   11                       Proti:    0                Zdržel se:     0           Schváleno.  
 
b) zprávy a připomínky členů výstavního výboru a vedoucích krajských sekcí 
- zpráva manager-logistik: sdělil, že dva předešlé roky se na organizaci výstavy poněkud 
podepsaly, kvitoval bourání výstavy v neděli, problémy byly s bateriovou ještěrkou, nutno 
vzít nejlépe motorovou ještěrku. Poděkoval M. Uhrovi za spolupráci, který zajistil ještě 
následující 2 dny po výstavě asistenci při nakládce materiálu před pavilonem. 
Je třeba příště vzít ještěrku s dlouhými vidlemi! Je třeba více lidí při kontrole vchodů a 
východů. Důslednost kontroly se vyplatila – nebylo ztraceno žádné zvíře z výstavy. Na 
zakreslování a následné stavění je poměrně málo času od uzávěrky po začátek stavění. 
Doplnil Ing. R. Novotný – spousta věcí automatických z roku 2019 se zapomnělo. Nutno 
dříve dodat plány stavby klecí, než v roce 2022. Znovu připomněl, že všechny komunikace 
ohledně KS JMK je třeba posílat na krajský e-mail – cschksjmk@seznam.cz!  
Připomínka M. Uhra – je třeba zrychlit návoz klecí ve středu. Kritika i ze strany V. Ráčka, 
problém s návozem klecí pro holuby. V roce 2022 byl sraz lidí ve středu ráno, v roce 2019 až 
ve 13,00 hodin odpoledne. Bude třeba doladit postup návozu a stavění výstavy ve středu. Je 
třeba lépe domluvit návoz fundusu z Dubu – z Ořechova. R. Valeš doporučil do Ořechova 
před výstavou a kontejnery popsat, aby se stanovilo pořadí návozu. Ing. R. Novotný pochválil 
organizační schopnosti Ing. J. Nocara. R. Novotný poděkoval M. Uhrovi za inventuru 
výstavního fundusu. 
L. Reidlinger zpracuje tabulku klecí a pošle co nejdříve na mail KS.  
J. Nocar – připomínka k označení výstavního fundusu z různých organizaci – problém při 
bourání klecí zakrslých králíků. Je třeba označit řady klecí, odkud jsou. Došlo k pomíchání 
fundusu, který bylo třeba třídit. Opět byly problémy se stabilitou černých koziček pod klece, 
je třeba dořešit. 
 
zpráva místopředsedkyně krajské sekce drůbeže M. Nečasové: problém byl jen se 
stavěním, pochválila práci lidí.  
 

- zpráva sekce exotů – J. Hon: premiéra v rámci Mistrovství MORAVIA, zvládnuto 
v minimální sestavě, expozice stála především na chovatelích Vyškova. Hodnoceno kladně. 
J. Hon – připraví seznam druhů, plemen jako příprava do katalogu – bude vedeno online jako 
ostatní odbornosti. Připomínka, aby při sčítání soutěže Mistr MORAVIA byli zástupci všech 
okresů. Není možno vystavit teplomilné druhy (kanárci apod.). Do podmínek uvést, že teplota 
při výstavě bude cca 10 stupňů C.  
 



- zpráva – králíci: diskuse k potřebě opravy koziček, je třeba udělat brigádu – fundus je 
v Oslavanech, oprava není časově náročná, návrh provést opravu koziček v Ivančicích – 
v areálu. J. Nocar kvitoval expozici klubu chovatelů českých strakáčů, u dalších klubovek by 
měla být větší spolupráci.   
 
- zpráva – holubi – dr. V. Ráček: lidi na výstavu je třeba shánět kontaktně, podpora stavby a 
bourání z Agro Ořechov, kritika srovnání čísel na klece – nutno srovnat předem! 
R. Novotný – zhodnotil výbornou expozici orientálních racků, pochválil znovu J. Nocara za 
zadávání plemen holubů – přihlášek do katalogu. Bylo poděkováno na stránkách Klubu 
chovatelů českých strakáčů za jejich pomoc v rámci výstavy. 
  
c) zpráva – jednatelka výstavy- Ing. D. Malá: připomínky zaslány e-mailem, je součástí bodu 
e) – viz níže. 
 
e) Zaslané připomínky k výstavě na základě e-mailové výzvy před konáním dnešní 
schůze:  
- připomínky rozděleny do sekcí –  
a) příprava výstavy – tisk plakátů už cca v květnu, návrh na spojení s dalšími neziskovkami 
apod., podpora reklamy s cílem zvýšení návštěvnosti. 
b) samotná výstava, příjem zvířat – zapůjčený fundus musí mít koncem listopadu svoje místo, 
především platí pro OO Brno, Ing. R. Novotný dále seznámil se zaslanými připomínkami 
k tomuto tématu. Návrh, aby pomocníka L. Reidlingerovi dělal J. Sec. 
c) posuzování a katalog – tisky soupisáků A,B tam, kde je to vyžadováno, koberečky na 
posuzování???, návrh dělat soutěž Mistrovství MORAVIA přes program. Diskuse k prodeji 
králíků bez rodokmenů. Výstavní podmínky doplnit – zvířata bez dodaných rodokmenů 
nebudou prodáváni. Problém s lepidly – lepidla dostane hlavní garant, ten bude vydávat. 
Platby výstavních poplatků – bude přidružený účet, výstavní poplatky v základní sazbě do 
termínu uzávěrky.  Bude nově řešen prodej vstupenek.  
Připomínky doplnil a zodpověděl dr. V. Šimek, počet úsekových vedoucích odpovídá počtu 
vystavených králíků. Potřeba začít s posuzováním všech sekcí od 8,00 hodin. Návrh na tisk 
oceňovacího lístku jen s názvem výstavy MORAVIA – počet lístků + 15%. Návrh na kontrolu 
výtisku katalogu oproti oceňovacím lístkům dr. Šimek navrhl zajistit kontrolu prostřednictvím 
vybraných studentů.  
d) vlastní výstava – odpáskování králíků při výdeji zvířat, nutno odpáskovávat postupně při 
odběru zvířat, občerstvení – nově udělat zvlášť pití a zvlášť jídlo,  
e) ukončení výstavy – problém s prodejem vstupenek – návrh na prodej vstupenek online pro 
vystavovatele,  
 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK bere na vědomí informace o zhodnocení výstavy MORAVIA Brno 2022. 
Hlasování: Pro: 11, usnesení bylo přijato. 
 
4. Plán práce na rok 2023 
Ing. R. Novotný přednesl návrh plánu práce na rok 2023. Návrh je přílohou tohoto zápisu. 
Je třeba dodat termín okresních kol soutěže MCH – do týdne 
 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK schvaluje Plánu práce na rok 2020. 
Hlasování: Pro: 11 usnesení bylo přijato. 
 



6. Další podněty k činnosti KS JMK: 
- provedena kontrola plnění usnesení z minulého zasedání KS JMK.    
 
7. Příprava výročního zasedání KS JMK – 14. května 2023, 10,00 hodin  
- Budou pozváni i staří členové KS a noví členové Rady KS (nově zvolení statutární zástupci 
územních organizací). Výroční zasedání bude zároveň volební, Odsouhlasena volba týmů. 
Přihlášení týmů bude do termínu do 30. 4. 2023 na e-mail. L. Kosové – na e-mail: 
vystava.moravia@seznam.cz. Komise pro přípravu voleb ve složení L. Kosová, M. Skácelová 
a M. Kročil.   
 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK bere na vědomí termín výročního zasedání KS JMK dne 14. 5. 2023 od 10,00 
hodin v Říčanech u Brna. 
Hlasování: Pro: 11, usnesení bylo přijato. 
 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK schvaluje komisi pro přípravu voleb ve složení L. Kosová, M. Skácelová a M. 
Kročil.   
Hlasování: Pro: 11, usnesení bylo přijato. 
 
 
8. Diskuse: nebyly vzneseny další připomínky. 
 
9. Usnesení a závěr: přijatá usnesení jsou součástí tohoto zápisu ze zasedání. 
 
 
Další – výroční zasedání Výboru a Rady KS JMK se uskuteční   14. 5. 2023 od 10,00 hodin 
v hotelu Kobero, Říčany u Brna. 
Hlasováno, schváleno. 
 
 
Zapsala: Ing. Dagmar Malá 
 
Zápis ověřili: L. Kosová ………………. 
                      Ing. R. Novotný……………….                     
 
                                                                                                      ------------------------------------- 
                                                                                                          Ing. Radek Novotný 
                                                                                                       předseda ČSCH, KS JMK 


